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گروه سیاســی - خاطره میرزا: معلوم 
نیست چه اصراری است که در زمانی که گرفتن 
تصمیم های ساده برای مسئولان مشکل است، 
آنها دم از »تصمیم های سخت« می زنند! حرفی 
کــه نه تنها فایده ای ندارد، بلکه باعث نگرانی و 
دلواپســی در بین مردمی می شود که حاصل 
تصمیم های این ایام جز افزودن بر مشکلات و 

سختی هایشان چیزی ندارد. 
داستان از 31 اردیبهشت سال گذشته شروع 
شد؛ زمانی که بعد از حذف ارز ترجیحی و آنچه 
به عنوان »جراحی اقتصادی« از سوی حامیان 
دولتــش نامگذاری شــده بود، ســید ایراهیم 
رئیســی با قاطعیت اعلام کرد که » قرار است 
تصمیم های سختی بگیریم«. مردمی که در چند 
هفتــه پیش از آن از وضعیت گرانی های لحظه 
به لحظه کالاهای اساســی خسته شده بودند و 
تا آن زمان فکر می کردند که همه اینها دردهای 
بعــد از جراحی بزرگ اســت، با این ســخنان 
رئیســی این نگرانی را پیدا کردنــد که مبادا 
جراحی بزرگی صورت نگرفته و دردهای اصلی 
از این به بعد سراغشان خواهد آمد؛ چیزی که به 

نظر می رسید اصلا قابل تحمل نباشد.
در آن روزها مثل امروز بیشــترین نگرانی ها 
از افزایش قیمت بنزین بود. حرف رئیســی این 
احتمال را تقویت کرد که دولت می خواهد بنزین 
را گران کند و این حرف رئیســی مقدمه ای بر 
آن است؛ اما خوشبختانه هر چه زمان گذشت 
بیشــتر معلوم شد که رئیســی منظور خاصی 
نداشــته یا اینکه قدرت اینکــه آنچه در ذهن 
داشته به ورطه عمل بکشــاند، ندارد. از همان 
روزهای اول دولت رئیسی فهمید که »جراحی 
بزرگ« او به جای اینکه اقتصاد را بهبود ببخشد، 
آن را فلج کرد و تصمیم سخت دیگر اصولا در 
ایــن دولت قابل گرفتن نیســت! در طول 14 
ماهی که از این حرف رئیسی گذشته است دیگر 
هیچ خبری از این حرف نبود تا هفته گذشــته 
که این بار نوبــت محمدباقر قالیباف بود که با 

توجه به نزدیک تر شــدن به انتخابات مجلس، 
سخنانش حماسی تر می شود. قالیباف در دیدار 
رؤسای سازمان های نظام مهندسی با اشاره به 
اینکه کشور نیازمند تصمیمات شجاعانه، سخت 
و تلخ است، گفته: باید این تصمیمات را بگیریم 
و پای آن بایستیم و بفهمیم که این تصمیمات 

قابل اجراست.
این بار هم سخنان قالیباف باعث نگرانی های 
بسیاری شــد و برخی آن را به معنای تصمیم 
برای گرانی بنزین تلقی کردند. پس از آن یکی 
از رســانه ها بخشــی از نظرات مردم در فضای 
مجازی درباره این ســخنان قالیباف را به شرح 
زیر جمع آوری و منتشــر کرد: بخش هایی از 
نظرات کاربران در فضای مجــازی را در ادامه 

می خوانید: 
• شاهد نوشــت: قالیباف گفت باید تصمیم 
ســخت بگیریم بحثش هم در مورد انرژی بود. 

قیمت بنزین رو نمی خوان ببرن بالا احتمالا؟
• پیمــان هــم در ادامه نوشــت: آره دیگه 
حتما این تصمیم ســخت گرون کردن بنزین 

هستش...:(( 
• نمی دونم چرا همه تصمیمات سخت برای 
مردم گرفته میشــه... یه بار هم تصمیم سخت 

برای مسئولین بگیرین...:((
• محمدحسن گفت: خب بسلامتی در حال 
فضاسازی برای »تصمیمات شجاعانه، سخت و 
تلخ« هســتند!! حالا تصمیمات سخت و تلخ و 

شجاعانه چی می تونه باشه؟!
• امیر: اول دو روز کشور رو تعطیل میکنن 
بعــد میگن باید تصمیم ســخت بگیریم دیگه 
واضحه میخوان چیکار کنن دیگه حالا بنظرتون 

قیمت بنزین قراره چند برابر شه؟
• کیهان هم نوشــت: بله تعطیلی دو روزه و 
تصمیم سخت حتما میخوان یه کاری بکنند. یا 

بنزین یا بنزین
• ســعاد اما خیلی رک وروراســت نوشت: 
نیازی نیست تصمیم سخت بگیرید، اون صندلی 

که برای شما نیســت رو ترک کنید همه چیز 
خود به خود درست میشه.

بــا این وصف، زمانی کــه قالیباف و تیمش 
متوجه شــد ســخنان قالیباف به جای اینکه 
به نفع او باشــد، دارد به ضرر او تمام می شــود 
بلافاصله تلاش کردند این موضوع را جا بیندازند 
که کلا قالیبــاف گاه و بیــگاه از »تصمیمات 
سخت« سخن می گوید و منظور خاصی ندارد! 

رســانه های نزدیک بــه قالیبــاف در این 
خصوص نوشتند: در سال های اخیر به خصوص 
در سه سال گذشته، قالیباف بارها از تصمیم های 
سخت و شجاعانه ای سخن گفته بود. آخرین بار 
در 31 خردادماه امســال و نزدیک به یک ماه و 
نیم گذشته بود که در مراسم سالروز ملی بسیج 

اساتید به این مسأله اشاره کرد و گفت: تغییر، 
تحول و بازســازی نظام حکمرانی در کشــور 
نیازمند تصمیماتی است که مستلزم آن است 
افرادی که باید تصمیم بگیرند، بدانند تصمیمات 
ســخت باید بگیرند و بدانند که با همه آبرو و 
اعتبار خود وارد این میدان شوند و باید بدانند 
که در جهاد تصمیم، شجاعت در تصمیم گیری 

داشته باشند.
در ادامه سخنان دیگر قالیاف هم که در آن 
از کلمات تصمیم و سخت استفاده شد، به همه 
یادآوری شــد تا مشخص شود که نباید خیلی 
روی سخنان قالیباف هم تحلیل ها داشت و آن 
را سخنی مثل همیشه تلقی کرد! این موضوع 
در حالی عنوان شــد که قالیباف می کوشد در 

ماه هــای منتهی به انتخابــات حرف های زیبا 
و هیجان انگیــز بزند و اگر قرار باشــد هر بار 
سخنانش با این وضعیت مواجه شود و عادی و 

تکراری تلقی شود که فایده ای ندارد! 
واقعیت این اســت که قالیباف هم همچون 
رئیســی دچار وضعیتی بغرنج شــده اســت و 
این روزها دیگر به راحتی قادر به اســتفاده از 
شعارهای تبلیغاتی نیست. او چهار سال در مقام 
رئیس مجلس بوده است و در وضعیت نابسامان 
اقتصاد کشــور شریک است و باید توضیح دهد 
که چرا تــوان گرفتن تصمیم های ســخت را 
نداشــته اســت، نه اینکه تازه به یاد بیاورد که 
دیگران باید تصمیم های سخت بگیرند و از این 

توصیه ها کند! 
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تعلل در اتخاذ تصمیم های سخت

رئیس دفتر دولــت دوازدهم می گوید: در 
حــال حاضر فضــای انتخابات فضــای داغی 
نیســت کما اینکه در میان مردم بحث جدی 
درباره انتخابــات وجود ندارد چرا که در حال 
حاضر مشــکلات اقتصادی و مسائل معیشتی 

ذهن آنها را درگیر کرده است.
محمود واعظی، رئیس دفتر دولت دوازدهم 
در واکنش بــه برخی زمزمه ها مبنی بر اینکه 
ممکن است روحانی و لاریجانی برای انتخابات 
مجلس دوازدهم لیست بدهند، گفت: خیر، از 
طرف روحانی و لاریجانی هیچ بحثی در مورد 
ارائه لیســت برای انتخابات مجلس دوازدهم 

مطرح نشده و  مطلبی نشنیدم.
او در پاســخ به اینکه بنابراین قرار نیست 
روحانــی و لاریجانی بــرای انتخابات مجلس 
دوازدهم فعالیتی داشته باشند، افزود: واقعیت 
این اســت که بایــد فکری برای مشــارکت 

گسترده مردم در انتخابات کرد.
بنــده از طرف روحانی و لاریجانی صحبت 
نمی کنم اما بهرحــال با وجود اینکه با هر دو 
نفر در ارتباط هســتم مطلبی در مورد لیست 

دادن برای انتخابات مجلس دوازدهم نشنیدم 
اما اینکــه در آینده چه اتفاقــی رخ بدهد و 
احزاب و شــخصیت های سیاسی در انتخابات 
فعال باشند بستگی به سیاست های انتخاباتی 

دارد.
دبیر دفتر سیاســی حزب اعتدال و توسعه 
با اشــاره به نقش شــرایط انتخابات بر اعلام 
کاندیداتوری افراد تصریح کرد: در حقیقت اگر 
همانطور که رهبری در اوایل امسال فرمودند 
انتخابات مشــارکتی و رقابتی شــود و افراد 
معتقد به نظام و قانون اساسی با رویکردهای 
سیاســی مختلف بتوانند در انتخابات شرکت 
کنند و شورای نگهبان صلاحیت آنها را احراز 
کند شــرایط فرق می کند اما چنانچه شرایط 
مانند انتخابات ۹۸ شــود، انتخابات پرشور با 
مشارکت بالا نخواهیم داشت و طبیعی است 
کــه مجلــس نمی تواند همه ملــت را از نظر 
سیاسی نمایندگی کند، مشارکت بالا موجب 
اعتبار بیشتر نظام در عرصه بین الملل می شود 

و توطئه بدخواهان را خنثی می کند. 
عضو شورای مرکزی حزب اعتدال و توسعه 

در واکنش بــه اینکه بنابراین فضای انتخابات 
مجلس دوازدهم به عملکرد شــورای نگهبان 
بســتگی دارد، اظهار کرد: بلــه اگر انتخابات 
مشــارکتی، رقابتی و جدی باشد شرایط فرق 
می کند اما اگر قرار باشــد انتخاباتی شــبیه 
آنچه که در  ســال ۹۸ اتفاق افتاد و با حجم 
مواجه شدیم،  از ردصلاحیت ها  گســترده ای 
تکرار شــود به نظر بنده انتخابات با مشارکت 
بالا نخواهیم داشت و در چنین شرایطی یک 
جریان زمینه فعالیت دارد که در حقیقت یک 
رقابت ظاهری میان یک جریان سیاســی که 
هم اکنون مجلس را در اختیار دارند به وجود 

می آید وخودشان هم به مجلس می روند.
واعظی در مورد تأثیر قانون جدید انتخابات 
بر افزایش مشارکت متذکر شد: قانون جدید 
انتخابات تأثیری بر میزان مشارکت ندارد و از 
قضا سخت گیری آن نسبت به گذشته بیشتر 
شــده اما میزان مشارکت به سیاست هایی که 

قرار است، اعمال شوند بستگی دارد. 
در حال حاضر فضای انتخابات فضای داغی 
نیســت کما اینکه در میان مردم بحث جدی 
درباره انتخابــات وجود ندارد چرا که در حال 
حاضر مشکلات اقتصادی و مسائل معیشتی، 

ذهن آنها را درگیر کرده است.
عضو حزب اعتدال و توســعه درباره تأثیر 
مشــکلات اقتصادی بر میزان مشارکت مردم 
در انتخابــات مجلس دوازدهــم اظهار کرد: 
مردم باید به آینده امیدوار باشــند که بتوانند 
در تعیین سرنوشــت خود و انتخابات حضور 

جدی داشته باشند.
واعظی در پاســخ به اینکه آیا در انتخابات 
مجلس دوازدهم اعلام کاندیداتوری می کنید 
یا خیر، یادآور شد: بنده به اعلام کاندیداتوری 

برای انتخابات مجلس دوازدهم فکر نکردم.
عطریانفر: درجبهه اصلاحات 
از نظر اکثریت تبعیت می کنیم

عضو شــورای مرکزی حــزب کارگزاران 
ســازندگی گفت: حزب کارگزاران یک رکن 
مهــم در جبهه اصلاحات اســت کــه بخاطر 
همین هویت مستقل متفاوت از دیگر احزاب 

همسو است.
محمــد عطریانفر عضو شــورای مرکزی 
حزب کارگزاران سازندگی درخصوص آمادگی 
و تمهیــدات حزب کارگزاران برای شــرکت 
در انتخابــات پیــش رو، بیان داشــت: حزب 
کارگزاران به این دلیل که در جبهه اصلاحات 
حضور سیاســی دارد تصمیم آن تابع تصمیم 

جمع بوده و لذا هنوز اقدامی نکرده است.
این عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران 
سازندگی با اشاره به ایجاد مرحله پیش ثبت 
نــام در قالــب قانون جدیــد انتخابات گفت: 
اقدامی که مجلس انجام داد به نظر یک اقدام 
مســتعجل بود و ای کاش مجلس و نهادهایی 
که پشــتیبان این مصوبه هستند، فرصتی را 
فراهم می کردند که یک ســال در حوزه های 
سیاست ورزی کشــور در اندیشه های چپ و 
راســت روی این موضوع گفت وگو شود تا با 
یک پشتوانه محکمی این مسئله دنبال شود.

وی ادامــه داد: علاوه بر ایــن، این امکان 
جود داشــت که فرصتی به نهادهای مسئول 
برای انتقــال برآوردها داده شــود که عرصه 
انتخابــات و سیاســت ورزی در آن عرصه ای 
نباشــد که بدون بنیان و پشــتوانه هرکسی 
بدون صلاحیت های اولیه وارد آن شــود، اما 
اینکه نهاد مجلس و پژوهش های پیرامون آن 
با یــک اقدام زودرس و با فوریت یک جریانی 

راه بیندازند سوتفاهم ها را برمی انگیزد.
این عضو شورای مرکزی حزب کارگزاران 
سازندگی، با اشــاره به صحبت هایی مبنی بر 
اختلاف نظر حزب کارگزاران با ترکیب جدید 
جبهــه اصلاحات، گفت: یکــی از ارکان مهم 
جبهه اصلاحات، کارگزاران اســت و در خود 
احــزاب یکپارچه نیز اختلاف ســلیقه و نظر 
همــواره وجود دارد؛ اساســا ماهیت و هویت 
جبهه یعنی اختلاف دیدگاه هایی که می توانند 
در کنار یکدیگر تضارب افکار داشته باشند و 

مشترکات خود را تقویت کنند.
وی تاکید کرد: حزب کارگزاران یک رکن 
مهــم در جبهه اصلاحات اســت کــه بخاطر 
همین هویت مستقل متفاوت از دیگر احزاب 

همسو است.
عطریانفر با بیان اینکه »احزاب در کلیات 
باهم همفکری دارند اما ممکن است در برخی 
مســائل اختلاف نظر داشته باشند« گفت: در 
عمل سیاســی معمولا نظریه اکثریت حاکم 
می شــود و اقلیت هم تبعیت می کنند که ما 

نیز از این قاعده خارج نیستیم.

رئیس قــوه قضائیه در گفت وگویی که بــا گروه هنری 
دســت اندرکار در ســاخت مجموعه تلویزیونی »بازپرس« 
داشت، ضمن اشاره به تأثیر شگرف کار های هنری در ترویج 
فضائل و خوبی ها، اظهار داشــت: هنر، عنصری گرانبها برای 
گسترش ارزش های معرفتی و عملی است و پاسداشت هنر 

متعالی، امری ممدوح و مورد تاکید است.  
رئیس عدلیه تصریح کرد: خیلی از مسائل را نمی توان با 
صِرف گفتن و صِرف نوشــتن منتقل کرد، بلکه در انتقال و 
ترویج آن ها نیاز به بهره گیری از ظرافت های هنری اســت؛ 
فیلم و ســریال نیز در زمره قالب ها و ساختار هایی است که 
ظرافت های هنری در آن هــا تجلی می یابد و مضامینی که 
در این قالب ها عرضه می شــوند به مرحله »اثربخشــی« و 

»ماندگاری« می رسند.
رئیس دستگاه قضا بیان داشت: گاهی یک قطعه هنری 
کوتاه و موجز که متضمن مبانی و معارف اصیل و انسان ساز 
است از چنان آثار تربیتی ای برخوردار است که شاید ده ها و 
صد ها ساعت آموزش به پای آن نرسد؛ کمااینکه گاهی اوقات 
ارزش یــک کلام قصار، بیــش از همه حرف های طول عمر 
است؛ آن عبارت یا واژه یا کلمه ای که در جای خودش به کار 
برده می شود، گاهی چنان ارزش و تأثیری دارد که مثال زدنی 
است و بعضاً فردی را از سال ها گمراهی و ضلالت می رهاند.

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای در همین راستا، 
به اهمیت داشــتن اخلاص در امور اشاره کرد و گفت: کاری 
اثرگذار اســت که دربرگیرنده اخلاص باشد؛ کار هایی که با 
اخلاص همراه باشند، بســیار پربرکت هستند، اما کار هایی 
که به صِرف خودنمایی و تبرّج و نشــان دادنِ خود باشند، 
برکت ندارند. عملی که با اخلاص همراه باشــد، عمل غنی 
شده است؛ گاهی انسان تمام عمر کار می کند، اما کار او اثر 

و ارزش یــک کار با اخلاص را ندارد؛ از ســوی دیگر ممکن 
اســت کار ما یک ساعت باشــد، اما به دلیل آنکه با اخلاص 
همــراه بوده، اثرش مضاعف و افزون گردد. حجت الاســلام 
محســنی اژه ای در ادامه خطاب به عوامل و دست اندرکاران 
مجموعه تلویزیونی »بازپرس« گفت: قرار نیست، چون فیلم 
شما درباره قوه قضائیه است، فقط بازگوکننده نکات مثبت 
این قوه باشــید؛ می توانید نکات و نقاط ضعف و فرآیند های 
معیوب و دارای ایراد را هم بازگو کنید و به تصویر بکشــید 
تا برای ما نیز جنبه آموزنده داشــته باشــد و ما را وادار به 
رفع نقایص کند؛ البته این مقوله در خصوص همه دستگاه ها 
صدق می کند و مختص قوه قضائیه نیســت. رئیس دستگاه 
قضا تصریح کرد: کار شــما علاوه بــر محصول نهایی که به 
نمایش درمی آید، باید به زمینه ای برای استفاده حداکثری 
از ظرفیت های دستگاه قضا برای ارتقاء آگاهی های حقوقی 
و قضایی مردم و پیشــگیری از وقوع جرم تبدیل شود؛ فیلم 
»بازپرس« باید بهانه ای شــود که اصطلاحــاً یخ های میان 
هنرمندان و قــوه قضائیه را آب کند و بــه تبع آن، تعامل 

هنرمندان و دستگاه قضا گسترش پیدا کند.
رئیس قوه قضائیه با اشــاره به ســوژه های بکر و جالبی 
که بعضاً در پرونده های قضایی مســتتر هستند و از قابلیت 
تبدیل به سناریو های مفید و آگاهی بخش برای عموم جامعه 
برخوردارند، گفت: ما در دستگاه قضایی و در ذیل پرونده های 
قضایی، مسائل و داده هایی داریم که می توانند به سوژه ها و 
طرح هایی برای فیلمسازی تبدیل شوند؛ سوژه ها و طرح هایی 

که علاوه بر قابلیت و استعداد به جامه هنر درآمدن، عنصر 
آگاهی بخشی و تنبّه دهی نیز در آن ها وجود دارد و می توانند 
به منزله پیشــگیری از جرائم و تخلفات و آسیب ها باشند؛ 
بخشــی از این سوژه ها و داده ها چنانچه مشمول مرور زمان 
شــوند، ارزش آگاهی بخشی و پیشــگیری خود را از دست 
می دهند لذا باید در کاربرد آن ها در قالب اثر هنری و ساخت 
فیلم و ســریال تعجیل داشت و ما نیز همانطورکه به اطلاع 
مسئولان رسانه ملی رسانده ایم، در این زمینه آمادگی لازم 
را داریم. قاضی القضات افزود: مقوله پیشــگیری، یک مقوله 
بسیار مهم است؛ اگر از همین داده ها و مسائلی که در ذیل 
پرونده های قضایی با آن ها مواجه می شــویم، به خوبی و به 
نحو مطلوب تری استفاده می کردیم شاید در مقوله پیشگیری 
از وقــوع جرم و ارتقاء آگاهی های مردم و ایجاد بازدارندگی، 

بسیار جلوتر از وضعیت فعلی بودیم.
حجت الاســلام محســنی اژه ای در ادامــه با اشــاره به 
زمینه هایــی که بعضاً ســبب روی آوردن برخی به فســاد 
می شود و اهمیت به تصویر کشیدن هنرمندانه این زمینه ها 
برای زدودن آن ها تصریح کرد: بار ها در سخنرانی های خود بر 
این نکته تاکید داشته ام که اگر یک جرم و فسادی در مسائل 
اقتصادی و غیراقتصادی واقع می شود، قبل از آنکه به سراغ 
مردم برویم، باید به سراغ عامل و کارگزار حکومت برویم؛ اگر 
فســادی در یک بانک اتفاق افتاد، نه اینکه به سراغ مشتری 
نرویم، اما نباید شرایط به نحوی باشد که همه فشار را بر روی 
مشــتری ببریم؛ در اینگونه موارد، باید خود متصدیان بانک 

اعلام کنند چرا زمینه ایجاد فســاد را در بانک خود فراهم 
کرده اند؟ گاهی اوقات مسائل زمینه ها و بستر هایی دارد که 

توجه به آن ها بسیار حائز اهمیت و گره گشاست.
رئیس قوه قضائیه بیان داشــت: گاهــی اوقات به دلیل 
طولانی و پیچیده شــدن رســیدگی به امور مــردم که در 
فرآیند ها و قوانین وجود دارد، بالتبع ممکن است افرادی که 
برای انجام کار خود به دستگاهی مراجعه کرده اند، به فساد 
کشیده شــوند؛ هیچکس دوست ندارد کارش را با پرداخت 
رشــوه انجام دهد، اما وقتــی انجام کار، زمان بــر و دارای 
رفت وآمد ها و دردســر های زیادی اســت، برخی ها ریسک 
پیدا کردن واســطه و پرداخت رشــوه را می پذیرند. گاهی 
اوقات این مراجعات مکرر به دســتگاه ها و طولانی و زمان برَ 
شدن فرآیند های اداری برای انجام یک کار قانونی و برخی 
ناملایمتی هایی که ممکن اســت در این مسیر وجود داشته 
باشــد، بعضی افراد را به انجام این تخلفات ســوق می دهد؛ 
لذا ضروری است درخصوص کوتاه کردن فرآیند های اداری، 
اقدامات عاجلی در دستور کار قرار گیرد و شما هنرمندان نیز 
می توانید در آثارتان این قبیل کاستی ها و نواقص را با هدف 

رفع آنها، به تصویر بکشید.
رئیس دســتگاه قضا خطاب به عوامل و دست اندرکاران 
مجموعه تلویزیونی »بازپرس« گفت: خیلی از شما چهره های 
هنری اثربخش و مرجع و ماندگاری هســتید؛ خواهش من 
آن اســت که این اثربخشــی اجتماعی را حفظ کنید؛ همه 
هنرمنــدان ما باید در حفظ شــأن و منزلت اجتماعی خود 
کوشا باشند و به گونه ای نباشد که خدای ناکرده تحت تأثیر 
القائات بدخواهان و معاندین و شرایطی که پیش می آید به 
شأن و منزلت هنرمندان ما خدشه ای وارد شود و جایگاه شان 

از بین برود.

واعظی:

روحانیولاریجانیبرایانتخاباتمجلسلیستنمیدهند

رئیسقوهقضائیه:

ماسوژههایبکروجالبیداریم

رئیسی:
اولویتبخشیدستگاههادربخشهایاداری

دربارهقانونعفافوحجاب
سید ابراهیم رئیسی در جلسه شورای اجتماعی کشور اظهار کرد: اگر شورای 
اجتماعی بخواهد به صورت معمول کار کند، کار به جایی نمی رسد. این شورا باید 
به صورت چابک خود را تعریف کند و اگر ســازمان خود را پهن کند درگیر کار 
سازمانی، تشکیلات و حقوق و دستمزد خواهد شد و دیگر به ماموریت اصلی خود 
که رفع آسیب های اجتماعی اســت کمتر توجه خواهد شد. وی در ادامه گفت: 
زمان گزارش دادن به شــورای اجتماعی از ســوی دستگاه ها باید بسیار محدود 
باشــد تا این سازمان بتواند رصد بهنگام کند و ببیند دستگاه ها نسبت به انجام 
وظیفه شان چگونه عمل کرده اند و اگز آن چنان که باید عمل نمی کنند، مشخص 

شود مشکلشان چیست.
رئیــس قوه مجریه اضافه کرد: حضور افراد اصلی یا افرادی که صاحب اختیار 

باشند در جلسات بسیار ضرورت دارد.
رئیسی با بیان اینکه بودجه دستگاه های مسئول برای رفع آسیب های اجتماعی 
بودجه ای جدا از منابع و اعتبارات عمومی آنها نیســت، یادآور شد: همه از جمله 
آموزش و پرورش، صداوسیما، ســازمان زندان ها و دستگاه های مشابه باید رفع 
آسیب های اجتماعی را در متن همه برنامه هایشان دنبال کنند و سازمان برنامه 
و بودجه هم موظف است نحوه هزینه کرد بودجه این بخش را با دقت پیگیری و 
رصد کند. وی با تاکید بر مشارکت دادن مردم به خصوص در مناطق حاشیه ای 
در شناسایی آسیب ها بیان کرد: دوستان در بعضی جاها خیلی خوب کار کرده اند. 
ما باید مساله حاشیه نشینی را جدی بگیریم و از همکاری مردم هم بهره ببریم و 

بودجه و اعتبارات مناسب هم تخصیص پیدا کند.

اعضایهیاتمرکزیانتخاباتشورایوحدت
تعیینشدند

نشست شورای وحدت اصولگرایان به ریاست مصطفی پورمحمدی دبیر عالی 
جامعه روحانیت مبارز با حضور اعضای هیئت عالی و معاونان امور اســتان های 
شــورای وحدت برگزار شد. در ابتدای نشست حسین  الله کرم، متین منتظمی و 
محمدی نوری گزارش کارگروه مطالعاتی درباره گفتمان و شعار انتخابات و سند 

راهبردی انتخاباتی شورای وحدت را ارائه کردند.
همچنین ساماندهی هسته های 3۰ نفره پزشکان و رزمندگان در جلسه مطرح 
و با انتخاب مســؤلان امور اجرایی در دستور کار قرار گرفت. هیئت عالی شورای 
وحدت با اســتقبال از بیانات رهبری انقلاب درباره انتخابات اســفندماه مجلس 
شورای اســلامی بر ثبت نام اعضا و حامیان شــورای وحدت در تهران  و سراسر 
کشور که واجد شرایط لازم برای نمایندگی هستند، تاکید کرد و شورای وحدت 
هر استان  مسؤل پیگیری این مصوبه شد. محمدجواد جلالی عضو هیئت عالی، 
گزارشــی از طراحی پایگاه های خبری و تشکیلاتی شورای وحدت ارائه و تاکید 
کرد: ســایت خبری برای عموم و سایت تشکیلاتی برای اعضا و حامیان شورای 

وحدت طراحی شده است که با تأیید هیئت عالی از این پایگاه ها رونمایی شد.
تعیین هیئت مرکزی انتخابات شــورای وحدت نیز در این جلسه انجام شد 
و حجت الاســلام مصطفی پورمحمدی، اســدالله بادامچیان، محمد رضا باهنر، 
شــهاب الدین صدر، لاله افتخاری، نیره قوی، حجت الاسلام محمدجواد جلالی، 
متین منتظمی و منوچهر متکی با رأی حاضران به عنوان هیئت مرکزی انتخابات 

شورای وحدت انتخاب شدند.

رئیسجبههاصلاحاتاستاناردبیل:
قانونجدیدانتخاباتمانعدموکراسی

ومشارکتحداکثریاست
فرهاد عبدالعلی پور رئیس جبهه اصلاحات اســتان اردبیل در جلسه دبیران 
احزاب جبهه اصلاحات گفت: ما به دنبال راهی برای خروج کشور از این بن بست 
سیاسی بودیم. اما جریان تندروی سیاسی کشور، تمام روزنه های کورسوی اصلاح 

کشور را می بندد، راه چاره در بستن راه اصلاحات نیست.
به گزارش مردم سالاری آنلاین،عبدالعلی پورگفت بی تصمیمی جبهه اصلاحات 
در کشور از تبعات نبودِ فضا برای حضور در انتخابات و عرصه سیاسی کشور است. 
اصلاح طلبان نه می توانند در روند اداره امور کشــور و تصمیم ســازی های کلان 
اثرگذار باشند و نه فضایی برای حضور در مناصب انتخابی دارند و با این حال با 
فرار رو به جلوی اصولگرایان تندرو و عدم توانایی مدیریت جامعه توسط تندروها، 
در روزهای ســخت نظام به عنوان کاتالیزور بین معترضان و حاکمیت استفاده 

می شوند
 وی ادامــه داد: روزی نــام بزرگان جریان اصلاحات در کشــور و نام بزرگان 
اصلاحات در اســتان، می توانســت موجی از امیدِ به تغییر وضعیت سیاســی - 
اجتماعی در جامعه را ایجاد کند، با نقشه جریان تندرو و هسته سخت قدرت بدنه 

اجتماعی از این جریان ناامید و به سوی حرکات تند و خشن سوق داده شدند.
عبدالعلی پور در این نشست از لزوم بازگشت مردم سالاری دینی و بها دادن به 
رای مردم گفت و تاکید داشت هر زمان از بدنه جامعه دور شدیم دچار مشکلات 

عظیم اقتصادی_سیاسی بودیم.
وی خاطر نشان کرد: انتخابات به عنوان تبلور اصلی فعالیت سیاسی و مردم_
ســالاری_دینی است و اگر شرایط حضور کاندیداهای اصیل جریان اصلاحات و 
حضور حداکثری فراهم نشود، اصلاح طلبان عملا در شرایط حاضر فریز شده و به 

بی عملی روی خواهند آورد.
وی تصریح کرد: ما همیشــه موافق شفافیت بوده ایم، فساد سیستماتیک در 
حاکمیت یک دست قابل تصور بود اما کسی به حرف ما اصلاح طلبان گوش نداد.

وی ادامه داد: در انتخابات سال های گذشته کاندیدایی حتی بعد از پیروزی به 
دلیل انتشار عکس های خانوادگی از حضور در مجلس منع شد، در استان اردبیل 
صلاحیت افرادی که برای نظام ج.ا تلاش های فراوانی کرده بودند به دلایل واهی 

رد شد، نتیجه مجلسی شد با نام انقلابی، ولی با خروجی فیدیلیتی گیت!
وی گفت: امروز شــاهد انتشــار برخی فیلم ها و عکس ها هســتیم که باعث 
جریحه دار شدن عفت عمومی، ناامیدی مردم از اسلام و وهن برخی جایگاه  هاست 
اما مجلس به جای درخواست برخورد قاطع با افرادی که باعث وهن جایگاه های 

دینی شده اند درخواست دارند موضوع فیصله یابد!
عبدالعلی پور با پرده برداری از یک کاســبی سیاســی افزود: اگر حاکمیت در 
مقابل کاســبان عدم مشارکت مردم در انتخابات« با قاطعیت اعلام موضع نکند 

جمهوریتی نخواهد ماند.
 این طیف از تندروها با کاسبی از عدم مشارکت مردم و ایجاد فضای یاس و 
ناامیدی در جامعه با نداشتن هیچگونه تخصص و صلاحیت علمی و فنی مناصب 
را در اختیار می گیرند و به جای پاسخگویی شرایط موجود، فقط شعار داده و نظام 
و رهبری را هزینه  می کنند، حوزه اعتقادی و اخلاقی سرمایه ملت است حداقل 

این سرمایه جهت بازیابی امید مردم حفظ شود.

باقانونمصوب،مجلسحداقلیترخواهدشد
ادامه از صفحه 1

د- صداقت با مردم ضمانت اساسی برای افزایش اعتماد به نظام
1-گرمای هوا یا کمبود برق عامل تعطیلی دوروزه کشور

این روزها حوادث ریز و درشتی در کشور رخ می دهد که آحاد مردم احساس 
می کنند برخی دست اندرکاران چندان صادقانه با آنان رفتار نمی کنند!

به عنوان مثال تعطیلی دوروزه به بهانه گرمای هوا! در حالی که استان هایی 
همچون اســتان خوزستان چند ماه اســت، گرمای بالای 45 درجه سانتیگراد 
را تجربه می کنند و دمای شــهرهایی همچون اردبیــل و تبریز در همین روز 
تعطیلی بالاتر از 3۰ درجه ســانتیگراد نبوده است لذا بسیاری از کارشناسان و 
مردم بر این باورند که کمبود برق در کشــور و نابسامانی های موجود در زمینه 

نیروگاهها عامل اساسی تعطیل بوده است!
2- ماجرای مدیرکل ارشاد گیلان تبلیغات فضای مجازی یا کتمان واقعیت؟ 
متاســفانه پس از افشای ماجرای مدیرکل ارشــاد استان گیلان بسیاری از 
دست اندرکاران به جای برخورد صادقانه با موضوع، یا منکر اصل واقعه شدند و 
یا به دنبال بازداشت و توبیخ، افشاکنندگان! آیا اینگونه برخورد با موضوعات از 
سوی عوامل دستگاه های اجرایی و یا برخی نمایندگان مجلس به نفع افزایش 

اعتماد عمومی به نظام محسوب می شود؟!
و البته موارد برخورد غیرصادقانه با مردم منحصر در دو مورد مذکور نیست 

و از حوصله این بیانیه خارج است و دست اندرکاران خودشان بهتر می دانند!
کمیته اطلاع رسانی حزب مردم سالاری

دولت

احزاب

انتخابات

خبر روز

مرکز رسانه قوه قضاییه اعلام کرد: اکبر طبری دیروز 14 
مرداد ماه وارد زندان اوین شــد تا مجازات حبس دوازده 
و نیم ســاله خود را متحمل شود. اکبر طبری از مدیران 
سابق قوه قضاییه که سال ۹۹ به اتهامات مختلف از جمله 
»تشکیل شبکه ارتشا با وصف سردستگی«، »پولشویی«، 
»جعل اســناد« و »اعمال نفــوذ در پرونده های قضایی« 
محاکمه و با مجازات حبس طویل المدت روبرو شده بود، 
پس از گذراندن 45 ماه زندان با اســتفاده از حق قانونی 
خود نسبت به برخی از عناوین اتهامی اش درخواست اعاده 
دادرسی کرد و دیوان عالی کشور نیز در دو مورد از عناوین 
اتهامی )سردستگی شبکه ارتشاء و جعل اسناد( با توجه به 
مستندات ارائه شده از سوی وکلای متهم، نقض در پرونده 
را اعلام کرد. بر همین اساس در طول مدتی که درخواست 
اعاده دادرســی طبری در حال بررسی بود، وی به صورت 
موقت و با ســپردن وثیقه 3۰۰ میلیارد تومانی از زندان 

خارج شــد تا پرونده های قضائی او تعیین تکلیف نهایی 
شود. پس از پذیرش اعاده دادرسی اکبر طبری در دیوان 
عالی کشــور، مطابق ماده 4۷4 قانون مجازات اسلامی و 
قانون 53۰ کیفری، پرونده برای بررســی مجدد به شعبه 
15 دادگاه کیفری یک تهران ارجاع شد، دادگاه هم عرض 
نیز پس از بررســی های کامل، طبری را در عنوان اتهامی 

ارتشاء به 1۰ سال حبس محکوم کرد.
همچنین، براســاس بند الف و بند پ مــاده 134 قانون 
مجازات اسلامی، طبری نسبت به حداکثر مجازات قانونی 
مقرر در ماده 3 قانون تشــدید مجازات مرتکبان ارتشاء و 

اختلاس، به دو و نیم سال حبس بیشتر نیز محکوم شد.
گفتنی اســت، در رای صادر شــده قبلی برای طبری که 
مورد اعاده دادرســی او قرار گرفته بود، حکم تحمل ۷4 
ضربه شــلاق وجود نداشــت که پس از بررســی مجدد 

پرونده، این حکم نیز به مجازات های طبری اضافه شد.

در راســتای اجرای مصوبات ســفر 1۷ فروردین امسال 
حجت الاســلام اژه ای رئیس قوه قضائیه به اســتان البرز 
مبنــی بر انتقال زندان رجایی شــهر، بــا توجه به انجام 
مقدمات از سوی سازمان زندان های کشور و هماهنگی ها 
در این استان، تا روز سه شنبه 1۰ تیر 14۰2 حدود نیمی 
از زندانیان تخلیه شده بود و تا امروز شنبه 14 مرداد همه 
زندانیان ندامتگاه رجایی شهر به ندامتگاه قزلحصار منتقل 

شدند و این زندان تعطیل شد.
پــس از انتقال و خروج زندانیــان از این ندامتگاه، اکنون 
زندان رجایی شهر که در یکی از بهترین نقاط استان البرز 

قرار دارد از زندانی تخلیه و تعطیل شده است.
با انتقال زندانیان از رجایی شهر، مرحله بعد جهت انتقال 
کامل زندان رجایی شــهر، پیگیری ها و اقدامات از سوی 
ســازمان زندان ها برای توافق نهایی با استانداری البرز در 

حال انجام است.

یکــی از تاکیدهای رئیس قوه قضائیــه در دوره تحول و 
تعالی دســتگاه قضا، انتقال زندان ها از مراکز شــهرها به 

حاشیه و بیرون از محیط شهری است.
بهمن ماه ســال 14۰۰ رئیس قوه قضائیه در جریال سفر 
به استان خراسان رضوی از زندان مرکزی مشهد بازدید و 
دستور داد که روند انتقال این زندان به خارج از شهر هر 
چه ســریع تر اجرایی شود که با اقدامات سازمان زندان ها 

این کار در حال انجام است.
انجام این اقدام به منظور رفاه حال و آسایش شهروندان و 
دور بودن محیط زندان از فضای جامعه است که مقدمات 
ابتدایــی آن برای برخی از زندان هــا از قبیل زندان های 
مرکزی شهرستان های مشــهد، زنجان، تبریز، کرمانشاه، 
یزد، بیجار در استان کردستان فراهم شده است و در این 
رابطه مســئولان قضایی در حال اتخاذ تدابیر برای انتقال 

این زندان ها به خارج از محیط شهری هستند.

تعطیلیزندانرجاییشهربازگرداندناکبرطبریبهزنداناوین


